



Temporary Pick-up & Drop-off Arrangement

During Renovation of Members Main Entrance in Sha Tin Racecourse

The Members Main Entrance (MME) is closed for renovation and will reopen in November 2025. Starting from March 3, 2024, Members' and Guests' Private Cars and Taxis can use the Members Taxi Stand on Level 1 of P1 (Multi-Level Carpark, MLCP) via ramp near the Sha Tin Racecourse Entrance.

沙田馬場會員正門入口 翻新工程期間臨時上落客安排

沙田馬場會員正門現已關閉，並預計於 2025 年 11 月重新啟用。自 2024 年 3 月 3 日起，會員和來賓的私家車及的士上落客將遷往多層停車場 (P1) 一樓的會員的士站。會員可經沙田馬場入口附近的坡道前往會員的士站。



Important Update

Members' Private Car & Taxi Stand Relocation & Access Routes

To help Members and guests easily find the Members Taxi Stand, we have prepared four videos for accessing the racecourse from different directions:

- From the South: For vehicles coming from HK / Kowloon / NT West, use the ramp after passing the traffic light.
([Click here](#) to watch the tour video)

- From the North: For vehicles coming from Tai Po / NT North, loop around MLCP for the ramp.
([Click here](#) to watch the tour video)

[Click here](#) for access route details. Additional signage and staff will be deployed on-site to assist Members and Guests during arrival and departure periods.

We apologise for any inconvenience and appreciate Members' support and understanding.

For inquiries:

Contact us: 1812 (9am - 6pm)

Email: membership@hkjc.org.hk

重要通知

會員私家車及的士上落客區 遷移與出入口路線

為協助會員及來賓順利到達會員的士站，我們準備了從各個方向前往馬場的導航影片：

- 從南面(香港/九龍/新界西區)進場的車輛可由馬場入口經過交通燈後直接駛進坡道。
([按此](#) 瀏覽導航影片)

- 從北面(大埔/新界北區)進場的車輛需繞過多層停車場後駛上坡道。
([按此](#) 瀏覽導航影片)

請 [按此](#) 瀏覽詳細駕駛路線。於進場及散場高峰時段，現場將設置交通指示牌及交通督導員以協助各會員及來賓。

對於造成您的任何不便，我們深表歉意，並感謝會員的支持和理解。

如有查詢:

致電: 1812 (每日上午 9 時至下午 6 時)

電郵: membership@hkjc.org.hk